

Greenwich lies on the River Thames, and just down river is the Thames Barrier. There is the famous Cutty Sark to visit and the Royal Naval College. The Royal Observatory, the National Maritime Museum and the Queens House are in Greenwich Park. The London Marathon starts in Greenwich Park every spring.

Greenwich has a long heritage; it was the birthplace of King Henry VIII and his daughters Queen Mary (Bloody Mary) and Queen Elizabeth I (The Virgin Queen).

There are big plans for Greenwich in the future. Not only are the 2012 Olympics planned to be there, but also Anschutz Entertainment group are turning the previously known as 'Millennium Dome' into a concert hall and more. Also, there are plans to build new housing along the river Thames.

It is possible to get to Greenwich by using train, boat, bus, docklands, and London underground. Getting to Greenwich from central London is very easy. By train all you have to do is catch a train from Charing Cross, Waterloo East, or London Bridge.

There are lots of hotels in Greenwich. There is a 'novotel' on Greenwich high road, devonport house hotel on King William Walk, or the hotel Ibis on Stockwell Street.

There are many recreational possibilities in Greenwich, such as visiting the Cutty Sark, the Royal Naval College, The ranger's House, or the Thames Barrier. There are also many different cultured restaurants in Greenwich, including Chinease, Indian and many more.

Me and my friends like going to the cinema in Greenwich, now called the 'Odeon.' We also like meeting up at the Cutty Sark, and then walking up to the park to chat. Last weekend we went to the park and walked around for hours, until it started raining. It is the best place to go and meet up!

Here are some comments from people that have recently been to Greenwich: '...it is a lovely place, clean and historical. The park is beautiful, and I recommend going there.' '...Its quite nice, although boring. There are not that many things to do since the millennium dome is closed, and it is not nice when it is raining. Although the hotels and restaurants are nice.' and 'it is a nice place, but I wish I had more time. Don't go there with small children, they get tired easily!'

School: Saint Ursula's Convent School

Centre Number: 10650

Candidate Name: Katarzyna Lakus

Candidate Number:

Writing Assignment 1

Theme1: My World

Task 1.3 Advertising my local area

Greenwich se trouve sur le fleuve la Tamise, et juste en bas du fleuve est la barrière de la Tamise. Il y a le célèbre Cutty Sark à visiter et l'université navale royale. L'observatoire royal, le musée maritime national et la Chambre des Reines se trouve au parc de Greenwich. Le Marathon de Londres commence au parc chaque printemps.

Greenwich a un long héritage; c'était le lieu de naissance du Roi Henry VIII et ses filles, Reine Mary (Mary sanglante) et Reine Elizabeth I.

Il y a de grands plans pour Greenwich à l'avenir. Non seulement les Jeux Olympiques de 2012 sont projetés pour prendre place ici, mais également le groupe de divertissement 'Anschutz Entertainment Group' vont transformer le O2, auparavant connu comme le Dome Millenium en salle de concert et beaucoup d'autres. Il y a aussi des plans pour construire de nouveaux logements le long du fleuve la Tamise.

Il est possible d'arriver à Greenwich en employant le train, le bateau, l'autobus, le DLR, et le Metro de Londres. Arriver à Greenwich du centre de Londres est très facile. Pour y arriver par train tout ce que vous devez faire est prendre un train de Charing Cross, de Waterloo East, ou de London Bridge.

Il y a un bon nombre d'hôtels à Greenwich. Il y a un 'Novotel' sur Greenwich High Road, l'hôtel Devonport House sur King William Walk, ou l'hôtel IBIS sur Stockwell Street.

Il y a beaucoup de choses à faire à Greenwich, telle que visiter le Cutty Sark, l'université navale royale, la Chambre du garde, ou la barrière de la Tamise. Il y a également beaucoup de différents restaurants à Greenwich, qui comprennent de la cuisine chinoise, indienne, anglaise et beaucoup plus.

Moi et mes amis aimont aller au cinéma à Greenwich, maintenant appelée l'Odeon. Nous aimons aussi nous réunir au Cutty Sark, et marcher jusqu'au parc pour bavarder. Le week-end passé nous sommes allés au parc et avons marché pendant des heures jusqu'à ce qu'il ait commencé à pleuvoir. C'est le meilleur endroit pour aller et se réunir!

Voici quelques commentaires des personnes qui ont récemment été à Greenwich:

- '... c'est un bel endroit, propre et historique. Le parc est beau, et je recommande d'aller prendre une promenade quand il y a du soleil.'
- ' Greenwich est charmant. Il y a des fois quand on peut s'ennuyer, et Londres n'est pas trop beau quand il pleut, mais les hotels et les restaurants sont si bon, que cela n'a pas d'importance.'
- 'Il y a tant de choses à faire que il y a pas de temps! Pendant la journée il y a des distractions pour les enfants, mais si possible, laissez-les à la maison pendant le soir et sortez pour vous amuser. Greenwich est pour tout le monde. '